[image: ]
[bookmark: _GoBack]       8年级（上）英语第26课时（第7周）
《时态练练练，建议提不停》学程拓展
拓展资源（一）
    English club belongs to a type of club, is to learn and use English as a carrier, learning music, learning to play a community organization, more common in universities, some high school, junior high school, enterprises and communities. Most places become English associations, but in fact called English clubs more with the spirit of the times.
我们英语俱乐部为大家提供以下活动：
Our English club provides us with the following activities:
1、早读班：每天早晨40分钟的早读，让你感受阅读的快乐。
 early reading class: 40 minutes a day early reading, let you feel the joy of reading.
2、听力培训班：每天的听力训练，提高你的听力水平。
 hearing training class: every day of hearing training, improve your listening level.
3、英语角：与外教、留学生交流感受，体会不同点的口味，体验异国风情，同时提升会员们的英语交流水平。
 English corner: with foreign teachers, students to exchange feelings, experience different points of taste, experience exotic, and enhance the level of English communication members.
4、话剧班：这里有风趣、诙谐的表演，提升你的舞台表现力，感受英语话剧的魅力
drama class: there are funny, witty performances, enhance your stage performance, feel the charm of English Drama
5、周末电影院：我们会定期为会员们播放电影。在轻松愉快的氛围中学习英语。
weekend movie theater: we will regularly play the film for the members. Learn English in a relaxed and pleasant atmosphere.
6、四级模拟：体验四级的难易程度，提前为你做好考英语四级的准备。
four level simulation: experience four levels of difficulty, in advance for you to do a good job in the preparation of the English test four.
7、演讲比赛：给你提供展现自我的舞台。
speech contest: to provide you with a stage to show yourself.
8、英语知识竞赛：让你了解异国风情，感受文化差异。
 English knowledge contest: let you understand exotic, feel the cultural difference.
拓展资源（二）
观察社会环境，提出可行性建议https://www.gkstk.com/wenku/278658.html
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